
Referat  
Bestyrelsesmøde d. 29.10.11 
 
Til stede: Tommy, Esben, Maria, Jeanett og Annemette 
Fraværende: Ida og Flemming. 
Næste møde: Onsdag d. 30. nov. hos Jeanett. 
 

Dagsorden: 
 

Godkendelse af referat: 
Der er en lille fejl.....Esben har bolden i forhold til lås på værftsdøren. Tommy har bolden på 
yderdøren. 
 
Hvad angår vinterkursus prøver vi om vi kan afholde det enten d. 19. eller 26. nov. Esben 
undersøger det. 
 

Økonomi: 
Tommy har snakket med Max om indkøb af 2’er kajak. Der kommer en 2’er med en GBA-bund, 
som er bedre. Sådan en skal vi ha’. Der er også bestilt små veste og pagajer. 
 

Årsplan: 
Der skal skiftes batterier i dørlåsene. Ida sørger for det. 
 
Julefrokost: Mad udefra. Annemette er tovholder. Jeanett sætter opslag op. 
Bemærkelsesværdighedspokal skal leveres tilbage fra Flemming. Annemette snakker med ham om 
det. 
Nytårsroning: Annemette køber boblevand og kransekage. Jeanett hænger opslag op. 
Indkøb af ny kalender: Jeanett klarer det. 
Aflæse kilometerstatistik: Esben snakker med Henrik om det. 
 
Ref. Annemette. 


